

ABOUT THE INCLUSION OF ELECTRONIC EDITION «NANOTECHNOLOGIES IN CONSTRUCTION: A SCIENTIFIC INTERNET-JOURNAL» INTO INTERNATIONAL CITATION SYSTEMS (DATABASES) CA(PT) AND WOS (ESCI)

The information at the official site of the Higher Certification Committee of Ministry Of Education And Science of RF (<http://vak.ed.gov.ru/87>) has been upgraded in the section «Reviewed Journals Included Into International Abstract Databases And Citation Systems (issued on 30.06.2017)». According to this information electronic edition «Nanotechnologies in Construction: A Scientific Internet-Journal» was confirmed to be included into international citation systems (databases) CA(pt) (former name – Chemical Abstracts) and WoS (ESCI) – p. 692.

**The editors of the electronic edition
«Nanotechnologies in Construction:
A Scientific Internet-Journal»**



О ПОДТВЕРЖДЕНИИ ВКЛЮЧЕНИЯ ЭЛЕКТРОННОГО ИЗДАНИЯ «НАНОТЕХНОЛОГИИ В СТРОИТЕЛЬСТВЕ: НАУЧНЫЙ ИНТЕРНЕТ-ЖУРНАЛ» В МЕЖДУНАРОДНЫЕ СИСТЕМЫ ЦИТИРОВАНИЯ (БАЗЫ ДАННЫХ) CA(PT) И WOS (ESCI)

На сайте Высшей аттестационной комиссии при Министерстве образования и науки Российской Федерации (<http://vak.ed.gov.ru/87>) обновлена информация «Рецензируемые научные издания, входящие в международные реферативные базы данных и системы цитирования (по состоянию на 30.06.2017)». В соответствии с этой информацией подтверждено включение электронного издания «Нанотехнологии в строительстве: научный интернет-журнал» в международные системы цитирования (базы данных): CA(pt) (прежнее название – Chemical Abstracts), WoS (ESCI) – п. 692:

№ п/п	Оригинальное название журнала, статьи из которого входят в МБД	ISSN (print)	ISSN (online)	Название МБД
692	Нанотехнологии в строительстве: научный интернет-журнал		2075-8545	CA(pt) (прежнее название – Chemical Abstracts), WoS (ESCI)

**Редакция электронного издания
«Нанотехнологии в строительстве:
научный Интернет-журнал»**

